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THE STANDARISATION OF A SKILL TEST DESIGNED TO
MEASURE COMPOSITE SKILL PERFORMANCE OF JUNIOR
FOOTBALL PLAYERS

Astract:

The study aimed to standardization a combined test to measure skills
performance among the Algerian junior football players. The researchers
hypothesized the test has scientific foundations validity, stability and
objectivity we used the descriptive approach on a sample of 70 players after
processing the results statistically we reached the following conclusions the
skill test is characterized by high results of validity, stability and objectivity
and that the test was designed according to a set of correct and scientific
methods

Key words: Measurement — Designed Test - Technical performance —
skill test

LA STADARISATION D’UN TEST TECHNIQUE EST CONCU
POUR MESURER LAPERFORMANC TECHNIQUE CHEZ LES
JEUNNE JOUEURS

Résumé :

Le but de cette étude est de rationnement un teste technique
congu pour évaluer la performance technique chez les jeunes
selon les principes et les étapes de la conception des tests
I’hypothese de recherche dit que le test fondé sur des bases
scientifiques solides le test a été appliqué a 1'échantillon de 70
joueurs dans les clubs professionnels de la premiere et deuxieme
division algérienne, apres le traitement des résulta
statistiquement nous avons conclu que le test technique congu
dispose des degrés €levé de validité ,et stabilité , et objectivité
il peut étre appliquée avec confiance
Mots clé: Mesures — Conception du Test - Performance
technique - test Technique
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